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Tisztelt Polgármester Asszony! 
 
 
 
A volt KTE pályának a hasznosítására a mai napig nem került sor annak 
ellenére, hogy a tulajdonos konkrét tervekkel és ígéretekkel jelentkezett 
évről évre a városnál. Az intermodális vasútállomás terveiben is szerepelt 
az ide elképzelt bevásárló központ. Sajnos az állomás átépítése továbbra 
várat magára, de véleményem szerint ez nem hátráltathatja azt, hogy a KTE 
pályát végre valamilyen módon hasznosítsák. Én korábban többször 
jeleztem, hogy a Mercedes idejövetelével a város van olyan helyzetbe került, 
hogy visszavásárolhatná ezt a területet. Ennek hasznosítására szintén 
tettem javaslatot, mi szerint sport, rekreációs és expo célokra alkalmas 
lenne. Így mind a városközponti iskolák, mind a sportolni vágyók, mind 
pedig a fiatalok megtalálhatnák itt szabadidejük kulturált eltöltését. A helyi 
gazdasági élet pedig szintén birtokba vehetné kiállítások és konferenciák 
céljából. 
 
Tisztelt Polgármester Asszony! Kérem, hogy vizsgálja meg, hogy milyen 
határidős beépítési kötelezettsége van a jelenlegi tulajdonosnak, és a város 
kezdeményezze a volt KTE pálya visszavásárlását. Kérem, hogy 
interpellációmra a Közgyűlés következő ülésén szíveskedjen válaszolni.  
 
 
Kecskemét, 2017. június 14. 
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